



Horizon International School



Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start on Wednesday, 17/11/2021, on a daily basis at 7 am. (accordi the sent test schedule)

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence is prohibited during the final exams, be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
4. Students must use blue pens only. **Pencils are not allowed.**
5. Students must wear the school uniform during the test days.
6. Starting from 17/11/2021, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, **so kindly pick up your children on time.**
7. The Second Term will commence on Sunday, December 5, 2021.

| Online Tests | Onsite Tests |
|---|--|
| for unvaccinated students due to health reasons (A formal proof should be submitted before 11/11/2021.) | for fully vaccinated 12-year –old students and above |
| for students who are less than 12 year-old | |
| For students who are not fully vaccinated (with a deduction on the conduct mark) | |

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية ستبدأ من يوم الاربعاء الموافق 2021/11/17؛ سيبدأ الاختبار من الساعة 7:00 صباحاً. (طبقاً لجدول الاختبارات)

نرجو الالتزام بما يلي :-

- 1 - يمنع منعا باتا الغياب خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم اعادة اي اختبار الا بموافقة ادارة التعليم .
- 2 - خروج الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
- 3 - إحضار الأدوات المدرسية .
- 4 - يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص).
- 5 - يلزم الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
- 6 - المدرسة غير مسؤولة عن الطلاب بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛ لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.
- 7 - أول يوم للفصل الدراسي الثاني هو الأحد 5 ديسمبر 2021.

| الاختبار عن بعد | الاختبار حضوريا |
|---|------------------------------|
| لغير المحصنين لاسباب صحية(مع تقديم ما يثبت ذلك قبل تاريخ 2021/11/11). | للمحصنين جرعتين فوق 12 عاماً |
| الطلاب والطالبات اقل من 12 عاماً. | |
| الطلاب والطالبات الذين لم يستكملوا الجرعتين مع حسم درجة المواظبة | |

In case of any technical problems, kindly contact the IT department.

| | | |
|------------|------------|------------|
| 0568208126 | 0597076838 | 0580472646 |
|------------|------------|------------|



Horizon International School



To: Grade (8) - Girls Section Test Type: paper and pen (onsite)

From: Administration

Subject: Final Exam Requirements Term (2)

| Date | Time | Subject | Requirements |
|-------------------------|-----------------------|---------------------|--|
| Wednesday 17/11/2021 | 7:00 a.m TO 9:00 a.m | Math | Algebra 1 Module 16 L1 : Using Graphs and Properties to Solve Equations with Exponents L2 : Modeling Exponential Growth and Decay Module 17 L1 : Understanding Polynomial Expressions L2 : Adding Polynomial Expressions L3 : Subtracting Polynomial Expressions Module 18 L1 : Multiplying Polynomial Expressions by Monomials L2 : Multiplying Polynomial Expressions L3 : Special Products of Binomials Geometry Module 1 L1: Segment Length and Midpoints L2 : Angle Measures and Angle Bisectors L3 : Representing and Describing Transformations |
| Thursday 18/11/2021 | 7:00 a.m TO 9:00 a.m | Biology | Book C Chapter 1 : Lesson 3 (Circulatory & Respiratory System) Chapter 1 : Lesson 4 (Digestive & Excretory System) |
| | 9:00 a.m TO 10:00 a.m | العلوم الإسلامية | التوحيد : عقيدة المسلمين في نبي الله عيسى ابن مريم والتحذير من الغلو فيه ص٢٧ الحديث: الخوف والرجاء ص١٨٤ الفقه: زكاة الحبوب والثمار ص٢٤١ الفقه: زكاة الأثمان ص٢٤٥ |
| Sunday 21/11/2021 | 7:00 a.m TO 9:00 a.m | Physics | Ch.15-Sec.3: Wave Interactions. Ch.16-Sec.1: Sound. Ch.16-Sec.2: The Nature of Light. |
| | 9:00 a.m TO 10:00 a.m | اجتماعيات | الدولة العباسية و أبرز خلفائها ص ٤٤ امتداد الدولة العباسية ص ٥١ نهاية الدولة العباسية ص ٦٠ |
| Monday 22/11/2021 | 7:00 a.m TO 9:30 a.m | English | Literature :Collection (2) 1. The Tell-Tale Heart Collection (2) 2. Sympathy 3. Unseen passage Read the selections+ study their (Guiding questions) & (Analyze the text questions)+ learn the new vocabulary + study the notes in your copybook + learn the literary and the reading skills of the selections Grammar :Module (5) "Adjective Phrase " Pgs.54-57 – "Adverb Phrase" Pgs.58-61 Module (6) "participial Phrase " Pgs.62-63 – "Infinitive Phrase" Pgs.66-67 Vocabulary Part 1: Lesson (6-7-8-9) Pgs.23-38 Part 1: Lesson (8) The pronunciation (sound) and structure(syllables) Part 2: Lesson (4) Pgs.131-132 Part 4: Lesson (4) Pgs.187-190 |
| Tuesday 23/11/2021 | 7:00 a.m TO 9:00 a.m | اللغة العربية | الصدقة والكوب ص125- التحليل الأدبي (الضيف الثقيل) ص142 الأسماء الخمسة ص159- الجملة الخبرية المنفية (الفعلية) ص163 الوظيفة النحوية نائب الفاعل ص166 |
| Wednesday 24/11/2021 | 7:00 a.m TO 9:00 a.m | Chemistry | Chapter 6: Lesson 3 (Compound names & formula) Chapter 6: Lesson 4 (Organic & Biochemical Compounds) Chapter 7: Lesson 1 (Nature of chemical reactions) |
| Thursday 25/11/2021 | 7:00 a.m TO 8:00 a.m | Social Studies | Unit 2 (Lessons 1-2-3-4) |